
Vážení, 
v měsíci září ještě dobíhaly minimální plánované dovolené, které se nám nepodařilo u řidičů 
zrušit. Omezení plánovaných dovolených bylo nutno řešit z důvodu velké nemocnosti řidičů. 
Počet řidičů nám pokrývá denní výjezdy turnusů s rezervou 20 zaměstnanců. Nemocnost 
byla tak vysoká, že v některých případech, kdy nám řidič v ranních hodinách oznámil, že je 
nemocen a v několika případech nám oznámil, že má ošetřování rodiny a nemůže nastoupit, 
způsobil, že jsme nebyli schopni v některých dnech zajistit dopravní špičku. Chceme jenom 
upozornit, že za měsíc na linkách 371 a 374 najedeme 4 224 spojů. V jednom týdnu se 
nepodařilo zajistit 8 spojů. Když k tomu připočteme technické závady, které se nám 
vzhledem k velké četnosti spojů v minimálních intervalech nepodaří zajistit do odjezdu 
dalšího spoje, tak naše doprava je skutečně zčásti narušena a cestující musejí několik minut 
čekat na další spoj. Tím se zhoršuje jejich pohodlí, neboť autobusy jsou více naplněné. Naší 
snahou je přijmout co nejvíce řidičů, které se snažíme získat podáváním náborových 
inzerátů, pořádáme náborový den a před rokem jsme začali jednat o příchodu řidičů z 
Ukrajiny a po roce jednání, se nám podařilo získat zatím 4 zahraniční řidiče.  Také nabíráme 
řidiče se skupinou B a částečně jim platíme rozšíření na skupinu D a tímto chceme získat 
kvalifikované řidiče, kterých je na trhu práce velký nedostatek.  V současné době máme 
několik řidičů na zkušebních jízdách, zacvičují se, a tak máme zajištěno, že v nejbližší době 
bude základní potřeba řidičů pokryta.  
Současně se omlouváme za pozdní reakci na Vaši žádost o uskutečnění schůzky, jelikož jsme 
očekávali stanovení termínu schůzky ze strany našich objednatelů. Průběžně však 
odpovídáme na všechny stížnosti, což jsme učinili i v případě obce Větrušice – viz kopie mailu 
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